



景嶺書院

King Ling College

二零一一至二零一二年度家長通告第二十八號

School Notice 28

(本通告已上載於本校網頁 <http://www.kingling.edu.hk>)

28 June 2012

敬啟者：茲有下列重要事項，祈予垂注：

Dear parents,

Here is an item for your immediate attention:

(甲) 散學禮

本校謹訂於2012年7月10日(星期二)上午10:00於禮堂舉行本學年散學禮，全體同學須穿著整齊夏季校服於當天早上9:45前回校出席散學禮及領取本年度校內成績表。

如因熱帶氣旋、持續大雨或雷暴以致學校是日停課，則散學禮延至7月11日(星期三)按原定時間舉行，當天上午的試後活動將取消。

(A) Closing Assembly

Our Closing Assembly has been scheduled on July 10 2012 (Tuesday, 10:00a.m.). All students will attend in their uniforms at 9:45a.m. and receive their report cards on that day.

In case of school closure due to extreme weather conditions, the assembly will be postponed to July 11 (Wednesday). The scheduled post-exam activities will be cancelled in the morning.

此致

貴家長

Thank you.

Sincerely,

Anson Yang, Ph.D.

Principal

校長

楊明倫 謹啟

二零一二年六月二十八日

以上各項，尚祈貴家長留意。並請於學生手冊第72頁「家長簽收通告紀錄」表內註明第二十八號通告，並簽署作實，以備班主任檢查是荷。

Please pay attention to all the items above. To facilitate class teacher's inspection, parents please sign on page 72 of the student handbook to acknowledge receipt of school notice 28.